
 

 

Til Folketinget – Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 61 af 4. september 2015 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL). 
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EFK Alm.del endeligt svar på spørgsmål 61
Offentligt
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Spørgsmål 

Kan ministeren bekræfte oplysningerne i Viborg Stifts Folkeblad den 19. august 2015 om, 

at varmeforsyningen fra Apple til Viborg alene omfatter 25 pct. af varmeproduktionen, 

og indgår der nogen form for aftale mellem offentlige myndigheder og Apple om, hvem 

der skal aftage resten? 

 

Svar 

Jeg skal henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra Udenrigsministeriet: 

 

”Ifølge Udenrigsministeriets oplysninger har Apple og Viborg endnu ikke lagt sig fast på 

en model for, hvordan overskudsvarmen kan genanvendes.” 
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